
ZÁPIS 2/2021 
 

ze schůze komise výstavby a životního prostředí Městského úřadu v Soběslavi, která se konala dne 
17. února 2021 v 15:00 hodin ve velké zasedací místnosti budovy Městského úřadu v Soběslavi, 
nám. Republiky čp. 59. 
 
Přítomni: 
Mgr. Drachovský Vladimír, Kubešová Martina, Ing. Podlaha Jan, Šena Tomáš, Ing. Mošnička Jan, 
Kubeš Jiří 
 
Hosté: 
Ing. Hořická Dana, Ing. Petrů Hana, Ing. Bohumír Ctibor, Jiří Pour, Ing. Zina Petrásková 
 
Omluveni: 
Šimek Miloš, Toman Martin, Dukát František 
 
Program: 

1) Výběrové řízení - nástavba „Senior-domu Soběslav“ 

2) Investice na rok 2021 

3) Sběrný dvůr 

4) Různé 
 
Jednání zahájil předseda komise Mgr. Vladimír Drachovský, který nejprve všechny přivítal  
a následně přešel k programu. 
 

Výběrové řízení - nástavba „Senior-domu Soběslav“ 
Komise výstavby předala připomínky k výběrovému řízení a projektové dokumentaci Ing. Petrů  
a Ing. Ctiborovi. V 8. týdnu 2021 bude vypsáno výběrové řízení, které proběhne ve dvou kolech. 
 
Investice na rok 2021 
Stavební komise byla seznámena s předloženým plánem investic. 
 
Sběrný dvůr 
Byla podána informace o záměru výstavby nového sběrného dvora. Stavba bude realizována 
v rámci dotace. Lokalita je již vytipována. V současné době je zadána jednoduché studie budov  
a zařízení. Bylo by vhodné, aby nový sběrný dvůr měl zpoplatněný přístup pro podnikatele. 
 
Různé 
Dopravní terminál – prověřit možnost připomínkovat připravovanou projektovou dokumentaci 
(kolostav). 
Cyklostezka v souvislosti se zrušením stávající železniční trati mezi Soběslaví a Roudnou – 
v současné době se připravuje zadání nové studie ve spolupráci s obcemi Klenovice a Roudná. 
 
Z á v ě r: 
Příští zasedání komise proběhne během měsíce dubna. 
 
 
Zapsala: Martina Kubešová 


